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Białe Błota, 25.06.2024 r. 

BRG.0002.9.2024 

 

 

Protokół z III Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 25.06.2024 r.  

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1a 

 

 

Sesja trwała: od godziny 10:00 do godziny 18:54 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski  

Sekretarz obrad: radny Jacek Grzywacz 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. Obecni: 

1. Balcerowski Bronisław  

2. Dobrowolski Tomasz  

3. Grzelak Kamilla 

4. Grzywacz Jacek  

5. Jabłoński Radosław  

6. Klimczak Zbigniew 

7. Komórek Małgorzata 

8. Krzyżanowski Jacek  

9. Lachowicz Karolina 

10. Literski Łukasz 

11. Mądrzyński Piotr  

12. Nawrocka Marta 

13. Nowakowska Ilona 

14. Ossowski Sławomir  

15. Ruge Sławomir   

16. Stachowiak Aleksandra 

17. Steltmann Anetta  

18. Synakiewicz Krzysztof 

19. Sznajder Magdalena  

20. Tabor Magdalena   

21. Wolsztyńska Maria 

 

oraz: Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison, Zastępca Wójta Beata Wilk, Skarbnik Gminy 

Katarzyna Strzygocka-Kowalska, Zastępca Skarbnika Gminy Tomasz Angielczyk, mecenas 

Łukasz Latosiński, kierownicy referatów oraz jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie III Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad I i II Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu między 

sesjami. 

7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał.   

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Białe Błota. 

a) debata nad raportem o stanie Gminy Białe Błota. 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota wotum 

zaufania za 2023 r. 

 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Białe Błota za 2023 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Białe Błota za 2023 rok. 

a) opinia RIO w Bydgoszczy dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Białe Błota za 2023 r. wraz z informacją o stanie mienia Gminy.  

b) dyskusja. 

c) głosowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Białe Błota za 2023 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Białe 

Błota za 2023 rok. 

 

3) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Białe Błota za rok 2023. 

a) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

b) opinia RIO w Bydgoszczy dotycząca wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Białe Błota w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Białe Błota z 

wykonania budżetu za 2023 rok.  

c) dyskusja. 

d) głosowanie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Białe Błota za rok 2023. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok,  

5) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039,  

6) w sprawie emisji obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, nabywa-

nia i wykupu, 
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7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gro-

madzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 

planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów,  

8) w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP biorących udział w 

działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

9) w sprawie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych 

Błotach za rok 2023 i przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024,  

10) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota 

na lata 2023-2026, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych,  

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej na polepszenie zagospoda-

rowania nieruchomości przyległej,  

13) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota,  

14) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota, 

15) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drzewce, gmina Białe Błota, 

16) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota, 

17) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Białe Błota,  

18) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu za-

gospodarowania przestrzennego „SIM Drzewca” w miejscowości Drzewce,  

19) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewca” w miej-

scowości Drzewce,  

20) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota,  

9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

11. Zakończenie obrad III Sesji IX Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie III Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski otworzył obrady, powitał 

wszystkich zebranych. Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. 

 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnego Jacka Grzywacza. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnego Jacka Grzywacza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (9) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Sławomir 

Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Sekretarzem obrad został wybrany radny Jacek Grzywacz. 

Do obrad dołączyła radna Karolina Lachowicz.  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad I i II Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad I i II Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (8) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Piotr Mądrzyński, Sławomir Ruge, Aleksandra 

Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Protokoły z obrad I i II Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota zostały przyjęte. 

 

Ad. 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder zgłosiła do porządku 

obrad dwa projekty uchwał. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad: - w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.7.2024 w 

sprawie udostępnienia świetlicy gminnej w Łochowie na cykliczne spotkania mieszkańców 

organizowane dwa razy w miesiącu, - w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.7.2024 

dotyczący budowy oświetlenia na ul. Pięknej w Łochowie. Pkt 8 Podjęcie uchwał (podpunkt 21 i 

22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (8) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Piotr Mądrzyński, Sławomir Ruge, Aleksandra 

Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Do obrad dołączył radny Piotr Mądrzyński. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski poinformował, że w związku z wnioskiem 

Wójt Gminy Białe Błota o odwołanie Skarbnika Gminy Białe Błota z dnia 24 czerwca 2024 r. oraz 

wnioskiem o powołanie Skarbnika Gminy Białe Błota z dnia 24 czerwca 2024 r. zgłasza do 

porządku obrad dwa projekty uchwał: w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Białe Błota oraz  

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad: W związku z wnioskiem o odwołanie Skarbnika Gminy Białe 

Błota z dnia 24 czerwca 2024 r. oraz wnioskiem o powołanie Skarbnika Gminy Białe Błota z dnia 

24 czerwca 2024 r. - w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Białe Błota - w sprawie powołania 

Skarbnika Gminy Białe Błota Pkt 8 Podjęcie uchwał (podpunkt 23 i 24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta 

Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 
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Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison wniosła o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych, ujętej w porządku 

obrad w pkt. 8 podpunkt 11. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad na wniosek Wójt Gminy: - projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości gruntowych, Pkt 8 Podjęcie uchwał (podpunkt 11).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta 

Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Radna Ilona Nowakowska wniosła o wycofanie z porządku obrad dwóch uchwał w sprawie „SIM 

Drzewce”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad na wniosek radnej Ilony Nowakowskiej: - w sprawie rozstrzygnięcia 

o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce, - w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce, Pkt 8 Podjęcie uchwał (podpunkt 18 i 

19).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Dobrowolski, Radosław Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina 

Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 
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PRZECIW (1) 

Jacek Grzywacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Klimczak 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zarządził głosowanie nad całością 

porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta 

Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (7) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

Do obrad dołączyli radni Sławomir Ruge oraz Krzysztof Synakiewicz. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski odczytał informacje w zakresie 

ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski przedstawił swoją działalność  

w okresie międzysesyjnym (nagranie od 00:13:50 do 00:17:43). 

 

Ad. 6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie 
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międzysesyjnym w zakresie wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy Białe Błota 

(nagranie od 00:17:58 do 00:21:26).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 

 

Swoje uwagi do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Białe Błota na 2024 rok zgłosił Sołtys Sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki. W sprawie realizacji 

inwestycji kanalizacji w Łochowie wyjaśnień udzieliła Kierownik Referatu Inwestycji Anna 

Bromka. Zastępca Wójta Beata Wilk zabrała głos w sprawie budowy ul. Olszynowej w Łochowie. 

Sołtys Sołectwa Łochowo zwrócił się o przywrócenie ul. Olszynowej do WPF na 2025 rok  

i zrealizowanie tego zadania. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska odniosła się do 

słów sołtysa. Głos w dyskusji zabrał radny Sławomir Ruge (nagranie od 00:22:00 do 00:31:38).  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Białe Błota. 

 

Do obrad dołączyła radna Anetta Steltmann.  

 

Raport o stanie gminy za rok 2023 przedstawiony został przez Beatę Wilk Zastępcę Wójta Gminy 

Białe Błota (nagranie od 00:32:45 do 01:06:46). 

 

a) debata nad raportem o stanie Gminy Białe Błota. 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawienie raportu i zaprosił radnych do 

udziału w debacie.  

 

Głos w debacie zabrała radna Magdalena Sznajder, powiedziała o swoich zastrzeżeniach co do 

przedstawionej w raporcie ilości wniosków i interpelacji złożonych przez radnych Gminny Białe 

Błota. Odniosła się do inwestycji wykonanych w roku 2023, zadłużenia gminy, obietnic 

wyborczych, przyjętego na 2024 rok budżetu. Radna podniosła temat kultury oraz współpracy  

w tym zakresie (nagranie od 01:33:14 do 01:11:39). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski podjął temat demografii  

w gminie, konieczności inwestowania w placówki oświatowe, najważniejszych inwestycjach  

w minionym roku. Wiceprzewodniczący Rady Gminy wskazał na konieczność rozwoju sieci 

kanalizacyjnej, możliwości przystąpienia do aglomeracji ściekowej z miastem Bydgoszcz. Tomasz 

Dobrowolski podkreślił konieczność znalezienia wspólnego konsensusu w kwestii rozwoju gminy 

(nagranie od 01:11:52 do 01:16:06). 
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Radny Jacek Grzywacz odniósł się do zawartej w raporcie kwestii wykupu gruntów  

w miejscowości Łochowice na ul. Łąkowej. Poprosił o wyjaśnienie skąd wzięła się ta pozycja  

(nagranie od 01:16:19 do 01:52:30). 

 

Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info podziękowała Przewodniczącemu 

Rady Gminy za to, że nie wprowadził ograniczeń czasowych na zabranie głosu. Odniosła się do 

uchwały, jaką pracownicy urzędu gminy Białe Błota wydali w sprawie udzielenia absolutorium 

oraz wotum zaufania dla Wójta Dariusza Fundatora. Redaktor naczelna poruszyła temat udziału 

mieszkańców w debatach, obywatelskości, demokracji uczestniczącej. Wskazała, że nowa Pani 

Wójt nie odpowiada za to, co działo się w ubiegłym roku. Przypomniała, że w ubiegłym roku, to 

było piąte nieudzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy Białe Błota, po raz piąty nie udzielono 

mu również absolutorium. Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info 

wskazała na niezgodności zawarte w przedstawionym raporcie, błędy ortograficzne. Marzanna 

Kreja zapytała, ile ten raport kosztował i czy nie właściwsze byłoby przygotowanie raportu przez 

gminę. Zdaniem redaktor naczelnej raporty są odległą wizją od rzeczywistości, odniosła się do 

zmian kadrowych w urzędzie, do odchodzenia pracowników, kwestii spotkań Wójta  

z mieszkańcami. Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info wskazała na brak 

informacji o liczbie wniosków o udostępnienie informacji publicznej, odniosła się do wydawanej 

gazetki, współpracy urzędu z organizacjami. Marzanna Kreja przedstawiła działalność, sukcesy 

reprezentowanego przez siebie Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych Parasolka.  Marzanna Kreja 

redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota info podjęła temat współpracy urzędu z organizacjami, 

wskazując, że nie jest to tylko współpraca finansowa, odniosła się do budżetu, do poziomu 

zadłużenia. Marzanna Kreja wskazała, dlaczego ona sama nie wyraża zaufania (nagranie od 

01:19:06 do 01:53:43).  

 

Do obrad dołączyła radna Maria Wolsztyńska, radna Kamilla Grzelak oraz radna Aleksandra 

Stachowiak. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison zapowiedziała uwzględnienie przedstawionych uwag 

przy kształtowaniu kolejnego raportu. Wójt wskazała, że koszt raportu wyniósł ponad 24 000,00 zł 

brutto, zapewniła, że przyszły raport będzie wykonany przez pracowników urzędu (nagranie od 

01:54:12 do 01:55:12).  

 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota wotum zaufania za 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota wotum zaufania za 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Małgorzata Komórek, Jacek 
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Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena Sznajder, Magdalena 

Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (3) 

Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Synakiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/25/2024 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Białe Błota wotum zaufania za 2023 r. 

 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Białe Błota za 2023 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Białe Błota za 2023 rok. 

 

a) opinia RIO w Bydgoszczy dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Białe Błota za 

2023 r. wraz z informacją o stanie mienia za 2023 r. 

 

Katarzyna Strzygocka-Kowalska Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr 16/S/2024 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 26 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Białe Błota sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Białe Błota za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy (nagranie od 01:57:33 do 

02:14:01). 

 

b) dyskusja 

 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał w jakim procencie został wykonany budżet za 2023 rok, jaka 

kwota nie została wykonana. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-

Kowalska, wskazała, że budżet po stronie dochodów został wykonany na plan po zmianach  

w 98,28%, po stronie wydatków w 95,60% wykonania, niewykorzystana kwota po stronie 

wydatków to około 19 mln zł, po stronie dochodów około 3 mln zł (nagranie od 02:14:51 do 

02:19:18). 

 

Radna Ilona Nowakowska zapytała jaki próg zadłużenia może gmina jeszcze osiągnąć, na ile 

możemy się jeszcze zadłużyć w obligacjach. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, 

odpowiedziała, że jest to 8% w przypadku dzisiejszego zadłużenia, które wynosi 52% (nagranie 

od 02:19:26 do 02:20:26). 

 

c) głosowanie 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski zarządził głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

głosowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Białe Błota za 

2023 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Białe Błota za 2023 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (4) 

Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Synakiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Literski, Sławomir Ruge, Magdalena Sznajder 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/26/2024 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Białe Błota wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2023 rok. 

 

3) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Białe Błota za rok 2023, 

 

a) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anetta Steltmann, która przedstawiła wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota z dnia 21 maja 2024 r. do Uchwały nr 1/2024 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota z dnia 21 maja 2024 r. (nagranie od 02:22:08 do 

02:25:55). 

 

b) opinia RIO w Bydgoszczy dotycząca wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota w 

sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Białe Błota z wykonania budżetu za 2023 rok 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anetta Steltmann odczytała uchwałę Nr 11/Kr/2024 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 3 czerwca 2024 r. w sprawie opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Białe Błota z wykonania budżetu za 2023 rok (nagranie od 02:26:11 do 02:31:02). 

 

c) dyskusja 
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Głos w dyskusji zabrała radna Ilona Nowakowska poinformowała, że będzie „za” udzieleniem 

absolutorium, obecna Wójt nie ponosi winy za to, co się działo w poprzedniej kadencji. Radny 

Piotr Mądrzyński zapytał, czy ocena dotyczy obecnej Pani Wójt czy poprzedniego Wójta. Głos 

zabrał mec. Łukasz Latosiński, wyjaśniając, że ocena dotyczy poprzedniego Wójta, ale skutki tej 

oceny odniosą się do obecnego włodarza gminy. Głos w dyskusji zabrał radny Krzysztof 

Synakiewicz oraz radny Jacek Grzywacz (nagranie od 02:31:32 do 02:37:32). 

 

d) głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białe Błota absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Białe Błota za rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

TAK: 13, NIE: 3, NIE WIEM: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

TAK (13) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIE (3) 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder 

NIE WIEM (4) 

Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Łukasz Literski, Sławomir Ruge 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/27/2024 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Białe Błota absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Białe Błota za rok 2023. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2024 rok. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła i przedstawiła autopoprawki do 

złożonego projektu uchwały (nagranie od 02:38:54 do 02:48:00). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski zapytał o kwestię ulic 

Borówkowej i Olszynowej w Łochowie, jaka jest zasadność budowy ul. Borówkowej, wskazał na 

ilość domów na obu ulicach. Odnośnie zdjęcia środków z projektu na rozbudowę sieci kanalizacji 

sanitarnej w Łochowie Wiceprzewodniczący zapytał, dlaczego pozostawiono na zadaniu  

10 000,00 zł. Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison, decyzję  

w sprawie zdjęcia obu ulic pozostawiła radnym. W kwestii kanalizacji odpowiedzi udzieliła 

Zastępca Wójta Beata Wilk. Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski 

przypomniał, że trwa dyskusja nad autopoprawkami. Radny Sławomir Ruge podkreślił potrzebę 
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rozbudowy kanalizacji w trójwsi, w sprawie budowy ul. Olszynowej radny sprzeciwił się zdjęciu 

zadania z budżetu, zapytał o kwestię dopisania po 50 000,00 zł do funduszu sołeckiego 

miejscowości Ciele i Kruszyn Krajeński. Przypomniał, że apelował, aby podział funduszu 

sołeckiego był na tyle adekwatny i realny, aby można go było zrealizować w ramach dostępnego 

budżetu, a nie rozpoczynać inwestycje i wnioskować o środki z budżetu, które nie są zaplanowane 

przez Radę Gminy na początku roku (nagranie od 02:48:10 do 02:55:48). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski, widząc, że są uwagi do 

autopoprawki odnośnie ul. Borówkowej w Łochowie, zaproponował wyłączenie tej autopoprawki 

i przegłosowanie jej osobno (nagranie od 02:55:52 do 02:56:26). 

 

Radny Jacek Grzywacz odniósł się do tematu ulic Borówkowej i Olszynowej. Radny Krzysztof 

Synakiewicz zauważył, że najpierw ul. Borówkowa zostaje wykreślona, potem autopoprawką 

przywrócona, zapytał z jakiego konta zostały środki zmniejszone, zaproponował, aby pościągać  

z budżetu inwestycje, na które jeszcze środki nie są zaangażowane i „odchudzenie” budżetu w tym 

roku. Radna Magdalena Sznajder odniosła się do słów radnego Sławomira Ruge, zapowiedziała, 

że sołectwa będą walczyć o te dodatkowe środki. Radna Maria Wolsztyńska zauważyła, że ulice 

Borówkowa i Olszynowa zostały wprowadzone do budżetu winsokiem z Komisji Budżetu  

i Finansów, aby wprowadzić te inwestycje zdjęto inne, najwięcej z Białych Błot. Radna 

zapowiedziała, że będzie głosować „za” niewprowadzaniem tej autopoprawki do dzisiejszego 

budżetu (nagranie od 02:56:36 do 03:01:46). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison odniosła się do słów radnego Krzysztofa 

Synakiewicza, rozpoczyna się analiza inwestycji zaplanowanych na ten rok, zostanie 

zorganizowane spotkanie, aby wspólnie podjąć decyzję, które inwestycje zostaną ściągnięte  

z budżetu. Wójt wyjaśniła, że wprowadzone do budżetu place zabaw są zadaniami realizowanymi 

od kilku lat, to ma zamknąć zadania i ich nie przedrażać (nagranie od 03:01:52 do 03:04:06). 

 

Radna Ilona Nowakowska odpowiedziała radnej Marii Wolsztyńskiej, w kwestii ul. Borówkowej. 

Radny Jacek Grzywacz zapytał o prawidłowość zapisu dotyczącego środków sołeckich. Mecenas 

Łukasz Latosiński wyjaśnił, że środki te są z budżetu. Dodatkowo wyjaśnił, że w autopoprawkach 

nie ma ul. Olszynowej. Radny Krzysztof Synakiewicz zapytał skąd wzięły się środki na  

ul. Borówkową. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska wyjaśniła, że autopoprawki 

zostały pokryte z wolnych środków (nagranie od 03:04:13 do 03:06:51). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski, zaproponował wyłączenie 

autopoprawki odnośnie ul. Borówkowej w Łochowie z bloku autopoprawek, rozbrzmiała dyskusja 

na temat uprawnień Przewodniczącego Rady Gminy w tym zakresie. Mecenas Łukasz Latosiński 

przywołał zapisy §52 ust. 4 Statutu Gminy Białe Błota który stanowi, że Przewodniczący rady 

może zarządzić głosowanie łącznie nad grupą poprawek do projektu uchwały (nagranie od 

03:06:55 do 03:11:53). 

 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski 

zarządził 5 minut przerwy. 
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Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Radny Łukasz Literski zgłosił wniosek formalny o wyłączenie z bloku autopoprawek 

autopoprawkę dot. funduszu sołeckiego w Trzcińcu. Radny Krzysztof Synakiewicz zgłosił 

wniosek o przegłosowanie każdej autopoprawki osobno. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-

Kowalska pokrótce przedstawiła zgłoszone autopoprawki (nagranie od 03:15:14 do 03:17:20). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Krzysztofa Synakiewicza dot. głosowania wszystkich autopoprawek osobno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Dobrowolski, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Jacek 

Krzyżanowski, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

PRZECIW (3) 

Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Komórek 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Wniosek radnego Krzysztofa Synakiewicza został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. wydatków realizowanych w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Trzciniec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, 

Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria 

Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Nawrocka 

NIEOBECNI (1) 
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Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. przesunięć pomiędzy paragrafami 751 75113 wybory do Parlamentu 

Europejskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. przesunięcia środków w dziale oświata i edukacyjna opieka wychowawcza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. nowego zadania inwestycyjnego Regulacja stanu technicznego urządzeń sieci 

kanalizacyjnej w Murowańcu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. rozbudowy szkoły w Przyłękach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. budowy ul. Borówkowej w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder 

PRZECIW (11) 
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Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Zbigniew Klimczak, Jacek Krzyżanowski, Karolina 

Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Anetta Steltmann , 

Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Komórek, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka nie została przyjęta. 

 

Na wniosek Skarbnik Gminy Katarzyny Strzygockiej-Kowalskiej Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził 10 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska poinformowała, że zmiany, które zostały 

wprowadzone w drodze autopoprawek, kwota wolnych środków, która wprowadzona jest do 

budżetu tego roku, zostanie skorygowana o tę kwotę podjętych decyzji (nagranie od 03:28:30 do 

03:29:44). 

 

Radny Sławomir Ruge zapytał czy inwestycja z Wieloletniej Prognozy Finansowej będzie 

rozpoczęta czy będzie zakończona. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy oraz Kierownik 

Referatu Inwestycji (nagranie od 03:30:50 do 03:32:10). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zarządził głosowanie w tej sprawie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

głosowanie dot. dostosowanie kwoty wolnych środków wnikających z rozliczenia roku 2023 w 

celu zrównoważenia budżetu roku 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta 

Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , 

Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (1) 

Sławomir Ruge 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Radosław Jabłoński 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 
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Wniosek został przyjęty. 

 

Radny Zbigniew Klimczak zapytał o projekt i budowę ul. Antoniego Przysieckiego oraz  

ul. Biznesowej, zapytał czy zdjęcie środków nie zagrozi tej inwestycji. Anna Bromka Kierownik 

Referatu Inwestycji wyjaśniła, że środki zostają zmniejszone do środków, które są zaangażowane 

na poczet rozliczenia projektu, pozostałe środki planuje się przerzucić do WPF na rok 2025 celem 

kontynuacji, rozpoczęcia budowy na tym zadaniu (nagranie od 03:34:26 do 03:35:53). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski wniósł o to, aby 65 000,00 zł 

zdjęte z ul. Borówkowej przeznaczyć na budowę ul. Olszynowej w Łochowie. Rozbrzmiała 

dyskusja w tym temacie. Radny Sławomir Ruge zwrócił uwagę, że budowa ul. Olszynowej nie ma 

zabezpieczenia środków w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Radny złożył formalny wniosek  

o wyłączenie spod głosowania i podjęcie głosowania odrębnego w sprawie pkt. 1 w załączniku 4a 

do uchwały budżetowej „Projekt na rozbudowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Łochowo”. Głos w kwestii wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota zabrał mec. 

Łukasz Latosiński, radny Jacek Grzywacz, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, 

radna Magdalena Sznajder, Zastępca Wójta Beata Wilk, radny Sławomir Ruge. Radny Krzysztof 

Synakiewicz zaproponowała zmianę zadania w WPF. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe 

Błota Tomasz Dobrowolski podtrzymał swój wniosek (nagranie od 03:36:05 do 03:50:17). 

 

Radny Zbigniew Klimczak dopytał w kwestii wniosku Komendanta Policji. Wójt Gminy Białe 

Błota Magdalena Maison wyjaśniła, że różnica wynika z tego, że wniosek wpłynął w połowie 

roku (nagranie od 03:50:22 do 03:52:08). 

 

Radna Ilona Nowakowska zaapelowała do Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota 

Tomasza Dobrowolskiego o wycofanie wniosku. Wiceprzewodniczący wyjaśnił swoje powody  

i podtrzymał wniosek (nagranie od 03:52:32 do 03:54:02). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Dobrowolskiego o zabezpieczenie 65 tys. zł na budowę ul. Olszynowej 

w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, 

Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (8) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena Sznajder 

NIEOBECNI (1) 
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Bronisław Balcerowski 

 

Wniosek przeszedł. 

 

Mecenas Łukasz Latosiński, odnosząc się do wniosku radnego Sławomira Ruge, wskazał, że nie 

widzi podstawy do wyłączenia tego punktu z głosowania. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-

Kowalska powiedziała, że przy zwiększaniu czy zmniejszaniu zadań majątkowych, zrównoważyć 

możemy budżet tylko kwotą wolnych środków. Radny Sławomir Ruge wyraził swój sprzeciw 

wobec zdjęcia 240 000,00 zł z projektu na rozbudowę sieci kanalizacji sanitarnej w Łochowie  

i przesunięcia ich na 2026 rok. Zastępca Wójta Beata Wilk ponownie wyjaśniła przyczyny 

podjęcia takiej decyzji, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska podkreśliła, że 

10 000,00 zł pozwoli na rozpoczęcie procedury, większe środki nie będą wydatkowane w tym 

roku. Zdjęte środki zostaną przeznaczone na zabezpieczenie zadań majątkowych wynikających ze 

zmian wprowadzonych do budżetu. Zastępca Wójta Beata Wilk wyjaśniła kwestię równowagi 

dochodów i wydatków (nagranie od 03:55:27 do 04:02:30). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała o wprowadzone nowe zadania, takie jak:   

ul. Chlebowa i ul. Drzewna w Białych Błotach oraz ul. Cisowa w Łochowie. Kierownik Referatu 

Inwestycji Anna Bromka wskazała, że ul. Drzewna i ul. Cisowa są ze środków niewygasających, 

w przypadku ul. Chlebowej kwota 10 000,00 zł jest po to, aby rozpocząć postępowanie na budowę   

z uwagi na zmianę zakresu ul. Drzewnej, co wynika z wniosku Nadleśnictwa (nagranie od 

04:02:32 do 04:03:51). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski zarządził 30 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Mecenas Łukasz Latosiński negatywnie zaopiniował wniosek radnego Sławomira Ruge (nagranie 

od 04:06:06 do 04:10:23). 

 

Zastępca Wójta Beata Wilk wyjaśniła kwestię zmiany w pkt. 1 „Projekt na rozbudowę sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łochowo” w załączniku nr 4a do uchwały budżetowej 

(nagranie od 04:10:41 do 04:11:45). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała o kwestię zmniejszenia środków w wysokości 200 000,00 zł 

na budowę ul. Wczasowej w sołectwie Ciele. Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka 

odpowiedziała, że zdjęte środki zasiliły zadanie w WPF w roku 2026, łączna kwota na realizację 

zadania się nie zmieniła, wyjaśniła powód takiego działania (nagranie od 04:11:54 do 04:13:56). 

 

Radny Sławomir Ruge zapytał o kwestię zaplanowania w budżecie zadania pn. „Projekt na 

rozbudowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łochowo”. Kierownik Referatu Inwestycji 

Anna Bromka wskazała, że pierwotnie projekt tyczył się jednej przepompowi, zadanie zostało 

rozszerzone o projekt kanalizacji na obszar Łochowa, a nie tylko jednej przepompowni. Radny 

Sławomir Ruge wycofał swój wniosek (nagranie od 04:04:54 do 04:16:32). 
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Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (1) 

Sławomir Ruge 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Radosław Jabłoński, Łukasz Literski, Magdalena Sznajder 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/28/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2023 rok. 

 

5) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039, 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła i przedstawiła autopoprawki do 

złożonego projektu uchwały (nagranie od 04:17:48 do 04:20:15). 

 

Radny Krzysztof Synakiewicz ponowił kwestię zmiany nazwy zadania w WPF (nagranie od 

04:20:57 do 04:21:15). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zarządził głosowanie nad 

autopoprawkami zgłoszonymi przez Skarbnik Gminy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. załącznika nr 2 WPF rozbudowa Szkoły Podstawowej w Przyłękach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 
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Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka dot. budowa ul. Borówkowej w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Tomasz Dobrowolski, Zbigniew Klimczak, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Marta 

Nawrocka, Sławomir Ossowski, Krzysztof Synakiewicz  

PRZECIW (11) 

Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, 

Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena 

Sznajder, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Komórek, Magdalena Tabor 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka nie została przyjęta. 

 

Na wniosek Skarbnik Gminy Katarzyny Strzygockiej-Kowalskiej Przewodniczący Rady Gminy 

Sławomir Ossowski zarządził 5 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Mecenas Łukasz Latosiński poinformował, że jest zgodność pomiędzy przyjętą zmianą budżetu i 

WPF (nagranie od 04:26:42 do 04:27:22). 

 

Radny Krzysztof Synakiewicz ponowił kwestię zmiany nazwy, wprowadzenia ul. Olszynowej do 

WPF. Mecenas Łukasz Latosiński zauważył, że wprowadzenie nowego zdania do WPF wymaga 

zgody Wójta albo inicjatywy Wójta (nagranie od 04:27:47 do 04:28:28). 

 

Radny Sławomir Ruge wyraził swoje wątpliwości co do zgodności przegłosowanego budżetu  

z WPF. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska. Rozbrzmiała 

dyskusja na temat wersji projektu uchwały, które są przedstawiane radnym przed sesją (nagranie 

od 04:28:38 do 04:36:16). 
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Radny Krzysztof Synakiewicz zapytał, czy można zmienić nazwę zadania w WPF. Mecenas 

Łukasz Latosiński poinformował, że zmiana nazwy zadania jest dopuszczalna pod warunkiem, że 

nie tworzy nowego zadania (nagranie od 04:36:23 do 04:37:12). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison odniosła się kwestii terminu przedstawiania radnym 

projektów uchwał (nagranie od 04:36:23 do 04:38:26). 

 

Radny Jacek Grzywacz powiedział, że jego głosowanie jest nie takie, jakie powinno być ze 

względu na wprowadzenie w błąd (nagranie od 04:38:30 do 04:38:38). 

 

Radny Krzysztof Synakiewicz wycofał swój wniosek. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (2) 

Radosław Jabłoński, Sławomir Ruge 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Literski, Magdalena Sznajder 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/29/2024 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039. 

 

6) w sprawie emisji obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu, 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały (nagranie od 

04:40:44 do 04:44:26). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski poprosił o uszczegółowienie 

na co ma być przeznaczone te 16 mln zł. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy Katarzyna 

Strzygocka-Kowalska. Radny Piotr Mądrzyński zapytał, ile więcej będziemy spłacać tych 

obligacji. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison wskazała jakie zadania mają być 
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sfinansowanie z emisji obligacji, podkreśliła, że wprowadzenie uchwały nie oznacza, że 

wyemitowane zostaną wszystkie obligacje, celem urzędu będzie wyemitowanie obligacji w jak 

najmniejszym stopniu. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska wyjaśniła konieczność 

podjęcia uchwały i niezwlekania do momentu objęcia stanowiska przez nowego Skarbnika Gminy. 

Radna Magdalena Sznajder przypomniała jakie inwestycje czekają na realizację, zaznaczyła 

konieczność zapewnienia płynności finansowej gminy. Radny Jacek Grzywacz podkreślił, że nie 

można zwlekać z podjęciem uchwały (nagranie od 04:44:38 do 04:55:16). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie emisji obligacji Gminy Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Magdalena 

Sznajder, Magdalena Tabor 

PRZECIW (2) 

Piotr Mądrzyński, Anetta Steltmann  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Komórek, Krzysztof Synakiewicz , Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/30/2024 w sprawie emisji obligacji Gminy 

Białe Błota oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 

planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów, 

 

Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach Patrycjusz Migawa przedstawił 

projekt uchwały (nagranie od 04:57:49 do 04:58:25). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 

planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/31/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 

wydzielonych rachunków dochodów. 

 

8) w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP biorących udział w 

działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Zbigniew 

Klimczak poinformował, że rekomendacja Komisji w tej sprawie jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP biorących udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/32/2024 w sprawie ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników OSP biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

9) w sprawie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych 
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Błotach za rok 2023 i przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024, 

 

Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach 

przekazał, że projekt uchwały był omawiany na Komisji. Przewodnicząca Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Sportu Karolina Lachowicz poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania (nagranie od 05:01:22 do 05:02:35). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach 

za rok 2023 i przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/33/2024 w sprawie sprawozdania  

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach za rok 2023  

i przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024. 

 

10) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 

lata 2023-2026, 

 

Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach 

przekazał, że projekt uchwały był omawiany na Komisji, wyjaśnił potrzebę zmiany uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu Karolina Lachowicz 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały (nagranie od 05:03:33 do 

05:05:01). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na 

lata 2023-2026.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/34/2024 w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Białe Błota na lata 2023-2026. 

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

 

Projekt uchwały usunięty z porządku obrad. 

 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej na polepszenie 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Zbigniew 

Klimczak poinformował, że opinia Komisji w tej sprawie jest pozytywna. 

 

Radny Sławomir Ruge zapytał co jest planowane na tej działce. Kierownik Biura Nieruchomości  

i Nadzoru Projektów Andrzej Nowak odpowiedział, że działka, która jest przedmiotem zbycia 

stanowi rów melioracyjny. Właściciel działki okalającej rów wystąpił z wnioskiem o wykup tej 

działki. Radny Jacek Grzywacz zasygnalizował problem zasypania rowu i braku przepustowości 

wody. Kierownik Biura Nieruchomości i Nadzoru Projektów wskazał, że rów przebiega przez 

środek działki, styka się z rowami, które są dookoła (nagranie od 05:03:33 do 05:08:05). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej na polepszenie zagospodarowania 

nieruchomości przyległej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Zbigniew Klimczak, Jacek 

Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder, Magdalena 
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Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (3) 

Radosław Jabłoński, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Komórek, Łukasz Literski 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/35/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej na polepszenie zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 

 

13) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska poinformowała, że z wnioskiem  

o nadanie nazwy ulicy zwróciła się właścicielka nieruchomości prywatnej. Opinia Rady Sołeckiej 

nie wpłynęła (nagranie od 05:09:35do 05:10:13). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/36/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota. 

 

14) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska poinformowała, że z wnioskiem  

o ustalenie numeru porządkowego zwrócił się właściciel nieruchomości. Powiat wyraził zgodę na 

nadanie nazwy ulicy. Opinia Rady Sołeckiej nie wpłynęła (nagranie od 05:10:58 do 05:12:37). 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/37/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota. 

 

15) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drzewce, gmina Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska poinformowała, że z wnioskiem  

o nadanie nazwy ulicy zwrócił się właściciel nieruchomości. Opinia Rady Sołeckiej nie wpłynęła 

(nagranie od 05:13:16 do 05:13:36). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drzewce, gmina Białe Błota, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/38/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Drzewce, gmina Białe Błota. 
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16) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska poinformowała, że z wnioskiem  

o nadanie nazwy ulicy zwrócił się właściciel nieruchomości. Opinia Rady Sołeckiej nie wpłynęła 

(nagranie od 05:14:28 do 05:13:36). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez kierownika referatu Natalię Zielińską w par 1 wykreślić obręb 

Białe Błota i zamienić obręb Białe Błota na obręb Kruszyn Krajeński.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/39/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 
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17) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska powiedziała, że gmina jest 

zobligowana do sporządzenia planu ogólnego w jej granicach administracyjnych, będzie to akt 

prawa miejscowego, który zastąpi studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego (nagranie od 05:18:44 do 05:19:41). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Białe Błota, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/40/2024 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Białe Błota. 

 

18) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce 

 

Projekt uchwały usunięty z porządku obrad. 

 

19) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w 

miejscowości Drzewce 

 

Projekt uchwały usunięty z porządku obrad. 

 

20) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota, 

 

Autopoprawkę zgłosiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu Karolina 

Lachowicz. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez przewodnicząca komisji Karolinę Lachowicz w sprawie zmiany 

miejsca w dniu 22.08.2024 z ZAZ na Centrum Medyczne Ikar.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawkę zgłosiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anetta Steltmann. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka przewodniczącej komisji rewizyjnej Anetty Steltmann w sprawie zmiany daty 

posiedzenia z dnia 10.09.2024r z godz. 16.00 na dzień 17.09.2024 godz. 15.30.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawkę zgłosił Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i 

Środowiska Zbigniew Klimczak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka przewodniczącego Zbigniewa Klimczak w sprawie zmiany godziny posiedzenia 

komisji w dniu 17.09.2024r. z godz. 15.00 na godz. 13.00.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski zarządził głosowanie nad całością projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/41/2024 w sprawie zatwierdzenia planów 

prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

 

21) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.7.2024 w sprawie udostępnienia świetlicy 

gminnej w Łochowie na cykliczne spotkania mieszkańców organizowane dwa razy w miesiącu 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały, wskazując, że wniosek został przez Komisję uznany za zasadny (nagranie od 05:27:40 

do 05:27:58). 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.7.2024 w sprawie udostępnienia świetlicy gminnej 

w Łochowie na cykliczne spotkania mieszkańców organizowane dwa razy w miesiącu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/42/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Nr BRG.1510.7.2024 w sprawie udostępnienia świetlicy gminnej w Łochowie na cykliczne 

spotkania mieszkańców organizowane dwa razy w miesiącu. 

 

22) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.7.2024 dotyczący budowy oświetlenia na  

ul. Pięknej w Łochowie, 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały, wskazując, że petycja została uznana przez Komisję za niezasadną. Radny Jacek 

Grzywacz przypomniał, że odpowiednim miejscem na zgłaszanie wniosków do budżetu na 

kolejny rok jest zebranie wiejskie. W odpowiedzi na słowa radnego Sławomira Ruge 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśniła powody uznania petycji za 

niezasadną. Radny Jacek Grzywacz powiedział, że mimo zgłaszanych wniosków o budowę 

oświetlenia, przez cały okres poprzedniej kadencji nie pojawił się żaden projekt, taka była polityka 

poprzedniego Wójta. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder 

wskazała błędny zapis ujęty w petycji (nagranie od 05:29:25 do 05:33:29). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.7.2024 dotyczący budowy oświetlenia na ul. Pięknej 

w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Karolina 
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Lachowicz, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Aleksandra Stachowiak, 

Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (4) 

Jacek Grzywacz, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Synakiewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Małgorzata Komórek, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Anetta Steltmann  

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/43/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji  

Nr BRG.1520.7.2024 dotyczący budowy oświetlenia na ul. Pięknej w Łochowie. 

 

23) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Białe Błota, 

 

Głos zabrała Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison, która wskazała na dzień 23 lipca, jako 

termin odwołania obecnej Pani Skarbnik i powołania na to stanowisko Pana Marcina 

Żebrowskiego (nagranie od 05:34:55 do 05:35:37). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski poprosił kandydata na Skarbnika  

o zabranie głosu. Marcin Żebrowski przedstawił swoją osobę, odpowiadał na pytania zadane przez 

radnych (nagranie od 05:38:28 do 05:45:55). 

 

Radny Sławomir Ruge złożył formalny wniosek o przerwę. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sławomira Ruge o ogłoszenie 5 minutowej przerwy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Karolina 

Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

PRZECIW (5) 

Jacek Grzywacz, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Anetta Steltmann , Maria 

Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ilona Nowakowska, Aleksandra Stachowiak 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 
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Wniosek przeszedł.  

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski zarządził 5 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/44/2024 w sprawie odwołania Skarbnika 

Gminy Białe Błota. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison oraz Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Sławomir Ossowski złożyli podziękowania odwołanej Skarbnik Gminy Białe Błota - Katarzynie 

Strzygockiej-Kowalskiej. 

 

24) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Białe Błota, 

 

Mecenas Łukasz Latosiński wskazał na § 51 ust. 3 Statutu Gminy Białe Błota, który stanowi, że  

w przypadku głosowania w sprawie wyborów osób, Przewodniczący Rady przed zamknięciem 

listy kandydatów zapytuje każdego z nich czy zgadza się kandydować i dopiero po otrzymaniu 

odpowiedzi twierdzącej poddaje pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów i zarządza wybory. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zapytał kandydata na Skarbnika 

Gminy czy zgadza się na kandydowanie na tę funkcję. Marcin Żebrowski wyraził zgodę.  

W związku z brakiem innych kandydatów Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

wnioskiem o zamknięcie listy kandydatur. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o zamknięcie listy kandydatur na funkcję skarbnika Gminy Białe Błota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Piotr 

Mądrzyński, Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

Wniosek przeszedł.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra 

Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Synakiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr III/45/2024 w sprawie powołania Skarbnika 

Gminy Białe Błota. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

 

(Zgłoszone interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami odzwierciedla nagranie z 

sesji.) 

 

Radna Maria Wolsztyńska poinformowała, że firma, która wylewała na ul. Chlebowej asfalt 

zanieczyściła ulice sąsiednie, takie jak: ul. Cukrową, ul. Chełmską, ul. Cedrową i ul. Chmielną.  

Są wyraźne ślady opon ciężarówki, wycieki asfaltu, popsute krawężniki. Mieszkańcy mają 

dowody w postaci zdjęć i filmu. Radna prosi, aby wykonawcę zobligować do wyczyszczenia lub 

aby gmina wyczyściła kostkę na sąsiednich ulicach. Radna podjęła temat parkingu przy 

przychodni IKAR, wniosła o obecność przedstawiciela urzędu na sierpniowej Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Sportu, który przedstawi propozycję rozwiązania problemu braku miejsc 

parkingowych przy przychodni. Problem wynika z faktu, że miejsca parkingowe zajęte są przez 
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pracowników firmy, która mieści się na rogu ul. Baryckiej i ul. Czerskiej. Radna Maria 

Wolsztyńska wniosła o zabezpieczenie placu, gdzie mieści się skatepark i plac zabaw od  

ul. Centralnej, ogrodzenie tego terenu, aby zapewnić bezpieczeństwo bawiących się tam dzieci 

(nagranie od 05:57:12 do 06:02:24). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison wskazała, że ul. Chlebowa nie została jeszcze 

odebrana, urząd skontaktuje się z wykonawcą w tym zakresie. W pozostałych kwestiach urząd 

przeanalizuje zgłoszone tematy (nagranie od 06:02:36 do 06:03:11). 

 

Radny Łukasz Literski zgłosił, że opuszcza posiedzenie. 

 

Radny Jacek Krzyżanowski prosił o zwrócenie uwagi firmie, aby usunęła z pasu zieleni przy  

ul. Chlebowej gruz i kamienie, które tam podrzuciła (nagranie od 06:04:04 do 06:04:25). 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

(Zgłoszone wnioski i zapytania radnych i mieszkańców wraz z odpowiedziami odzwierciedla 

nagranie z sesji.) 

 

Magdalena Dunajewska mieszkanka Łochowa poruszyła kwestie: komunikowania się z radnymi, 

braku odpowiedzi na wiadomości e-mail, zajęć sportowych w Łochowie, myjni TIR-ów przy  

ul. Pocztowej/Szczecińskiej, braku dbałości o teren zielony wzdłuż drogi powiatowej w stronę 

Zamościa. Mieszkanka zaprosiła radnych do udziału w spotkaniach Stowarzyszenia Mieszkańców 

Łochowa, Lisiego Ogona i Łochowic. Mieszkanka chciałaby wiedzieć, czy jest planowana 

podwyżka cen wody, wniosła o zainstalowanie monitoringu na placu zabaw przy  

ul. Grabowej w Łochowie, zgłosiła zalegający piasek na ul. Wyczynowej, uszkodzoną studzienkę, 

zapadniętą drogę po wykopie, zapytała czy uwagi mieszkańców w sprawie drogi powiatowej 

zostały uwzględnione i poprosiła o informację, kiedy będzie zebranie wiejskie w Łochowie 

(nagranie od 06:05:44 do 06:16:46). 

 

W sprawie myjni TIR-ów odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel 

Kończak, wskazując, że takie przedsięwzięcie jak myjnia samochodowa nie znajduje się  

w katalogu przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko. Kwestia uzyskania 

pozwolenia wodnoprawnego należy do właściwości Wód Polskich. Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego bada legalność powstania takiej inwestycji (nagranie od 06:17:26 do 06:19:35). 

 

 Ewa Engelgardt Prezes Zakładu Wodociągów i Usług Komunalnych wskazała, że będzie można 

zweryfikować jaki jest pobór wody przez myjnię TIR-ów, kiedy pozyskane zostaną konkretne 

dane, będzie można zweryfikować, czy jest pozwolenie wodnoprawne. W kwestii podwyżki wody 

Prezes ZWiUK wskazała, że ceny wody są zatwierdzane przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie na podstawie przedstawionego projektu taryfy, która jest ustalana z góry na trzy 

lata, zapowiedziała podwyżkę wody, stawki są wiadome na trzy lata z góry na podstawie taryfy. 

Prezes wyjaśniła przyczyny wzrostu cen wody (nagranie od 06:20:26 do 06:22:47). 
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Patrycjusz Migawa Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu wyjaśnił kwestię zajęć 

sportowych w Łochowie, Łochowicach i Lisim Ogonie, potwierdził potrzebę zainstalowania 

monitoringu na placu zabaw przy ul. Grabowej w Łochowie, wskazał na możliwe źródło 

sfinansowania tego zadania (nagranie od 06:23:08 do 06:25:20). 

 

Radny Krzysztof Synakiewicz zabrał głos ad vocem wystąpienia Pani Magdaleny Dunajewskiej 

(nagranie od 06:25:41 do 06:27:02). 

 

Mieszkanka Hanna Bernadowicz podjęła temat bezpieczeństwa na placu zabaw przy GCK  

w Łochowie, rosnącego tam drzewa, które jest w środku puste, odniosła się do uciążliwości jakie 

muszą znosić mieszkańcy Lisiego Ogona. Mieszkanka zapytała, czy prawdą jest, że skateprak  

w Lisim Ogonie jest do zlikwidowania (nagranie od 06:27:28 do 06:33:59). 

 

Zastępca Wójta Beata Wilk odpowiedziała, że koncepcja przebudowy drogi powiatowej nie 

zakłada likwidacji tego terenu (nagranie od 06:34:10 do 06:34:50). 

 

Patrycjusz Migawa Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu udzielił wyjaśnień w sprawie 

wypadku na placu zabaw przy GCK w Łochowie, zaapelował, aby w przyszłości zrezygnować  

z elementów drewnianych na placach zabaw. Kierownik COEiS przyznał, że ten plac jest najmniej 

doinwestowany w przeciągu ostatnich lat. Mieszkanka Hanna Bernadowicz powiedziała, że jest 

coś takiego, jak zmęczenie materiału, zapytała, kiedy były malowane elementy na placu zabaw. 

Kierownik COEiS ustosunkował się do słów mieszkanki, nie pamięta, kiedy elementy były 

malowane (nagranie od 06:35:05 do 06:40:10).  

 

Radny Tomasz Dobrowolski zaapelował do władz urzędu o zajecie oficjalnego stanowiska, 

uspokojenie mieszkańców i przedstawienie faktycznych założeń, jakie mają dotyczyć ulicy 

Hubertusa /Wyczynowej, przy Panattoni jak i skateparku. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena 

Maison zapowiedziała umieszczenie informacji na stronie internetowej urzędu, poinformowała, że 

wjazd z głównej ulicy w Wyczynową będzie lewoskrętem, z Wyczynowej będzie można skręcić 

zarówno w prawo, jak i w lewo (nagranie od 06:40:15 do 06:41:31). 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak powiedział, że urząd występował  

o zgodę na wycięcie tego drzewa do Starostwa Powiatowego, zapowiedział zbadanie sprawy 

(nagranie od 06:41:38 do 06:42:18).  

 

Głos zabrała Daria Włodarczyk Wiceprezes Stowarzyszenia Mieszkańców Lisiego Ogona, 

Łochowa i Łochowic. Jej zdaniem radni na sesjach nie poruszają spraw istotnych dla 

mieszkańców, podając za przykład przemysł w Lisim Ogonie. Odniosła się do złożonego przez 

Stowarzyszenie wniosku w sprawie ustalenia stałej godziny wolnych wniosków i zapytań wraz  

z odpowiedziami, zapytała Panią Wójt o stanowisko w tej sprawie. Zdaniem Wójt Gminy Białe 

Błota Magdaleny Maison najlepszym rozwiązaniem byłoby, aby wolne wnioski były na początku 

sesji. Mieszkanka zapytała o możliwość udostępnienie dzieciom boiska gminnego w miejscowości 

Łochowo przy ul. Dębowej. Mieszkanka zaapelowała do radnych o odpowiedź na piśmie  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, odniosła się do tego, co ma się 
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znaleźć w nowym planie. Skierowała słowa do radnej Marii Wolsztyńskiej w sprawie skateparku. 

Mieszkanka zapytała radnych co zamierzają zrobić w sprawie betoniarni w Lisim Ogonie, żeby 

uchronić mieszkańców przed kolejną betoniarnią, jak zamierzają zabezpieczyć mieszkańców 

przed poborem wody przez betoniarnię. Daria Włodarczyk skierowała słowa do radnego 

Krzysztofa Synakiewicza w sprawie rozbudowy szkoły w Łochowie. Mieszkanka podjęła temat 

rozbudowy przemysłu w Lisim Ogonie i konieczności ochrony mieszkańców (nagranie od 

06:41:38 do 07:02:21). 

 

Dariusz Makowski właściciel tunelu aerodynamicznego poinformował, że sąd oddalił powództwo 

mieszkańców Kruszyna Krajeńskiego. Mieszkaniec poruszył kwestię prowadzonej przez siebie 

działalności gospodarczej, wspomniał o bezpodstawnym wzywaniu policji przez mieszkańców 

(nagranie od 07:03:05 do 07:07:46). 

 

Radna Magdalena Sznajder zgłosiła się z wnioskiem o przeanalizowanie przez Panią Wójt uchwał 

z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które nie zostały wykonane przez Wójta Gminy Białe Błota 

Dariusza Fundatora, szczególnie kwestii kursowania autobusów linii 91,96,92. Radna 

zawnioskowała o spotkanie z radnymi, sołtysami i przedyskutowanie spraw, które były dotychczas 

zgłaszane Wójtowi Fundatorowi, a nigdy nie były brane pod uwagę. Radna przekazała 

konieczność zgłoszenia do reklamacji tabliczek z nazwami ulic w sołectwie Ciele. Radna wraz  

z Radą Sołecką wnosi o ponowne przeprowadzenie pomiaru hałasu wzdłuż trasy ekspresowej 

i wzdłuż sołectwa Ciele, Zielonka, Kruszyn Krajeński. W ostatnim czasie hałas bardzo wzrósł, 

siedem ekranów nie jest w stanie zneutralizować hałasu, Kościół w sołectwie Ciele także 

powinien zostać zabezpieczony przez hałasem. Radna odniosła się do sposobu przeprowadzenia 

badania pomiaru hałasu. Radna Magdalena Sznajder zwróciła się z wnioskiem o wytyczenie  

ul. Wiejskiej w sołectwie Ciele. Radna wniosła o sprawdzenie w gminie wszystkich rowów 

melioracyjnych, czy mają przepływ, wskazała na problem rowów wzdłuż ulicy Jeziornej (nagranie 

od 07:08:28 do 07:16:32). 

 

Radny Jacek Krzyżanowski zauważył, że był robiony pomiar hałasu w Białych Błotach, na 

odcinku, pomiędzy Shellem a węzłem, zapadła decyzja, że mają być ustawione ekrany, do dzisiaj 

ich nie ma. Rady zwrócił się do Prezes ZWiUK o zmianę ogrodzenia przepompowni przy  

ul. Szubińskiej (nagranie od 07:16:48 do 07:17:46). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Marta Nawrocka potwierdziła problem hałasu  

z drogi ekspresowej, mieszkańcy zgłaszają, że ten hałas jest dużo bardziej słyszalny niż  

w poprzednich latach (nagranie od 07:17:50 do 07:18:17). 

 

Zastępca Wójta Beata Wilk zabrała głos w kwestii ekranów, poinformowała o opóźnieniu  

w realizacji tego zadania. Jest osiem miejsc, gdzie ekrany będą usytułowane, odniosła się do 

konieczności przeprowadzenia pomiaru hałasu. Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Sławomir Ossowski wspomniał o hałasie, który jest słyszalny w Lipnikach. Radna Anetta 

Steltmann poinformowała, że kontaktowała się z Generalną Dyrekcja Dróg Krajowych  

i Autostrad. Radna Magdalena Sznajder poprosiła, aby w trakcie pomiarów był obecny ktoś  

z urzędu (nagranie od 07:18:22 do 07:21:43). 
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Radny Sławomir Ruge wspomniał o konieczności wycinki martwych drzew wzdłuż Kanału 

Górnonoteckiego od mostu w Łochowie do Lisiego Ogona, zniszczone przez bobry drzewa 

zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców.  Radny zapytał o możliwość zasadzenia tam przez Wody 

Polskie innego drzewostanu. Radny poprosił o podjęcie rozmów z zarządem Panattoni w kwestii 

hałasu wydobywającego się z parkingu firmy, największy hałas generują TIR-y, które parkują 

blisko płotu od strony Kanału i mają włączone agregaty chłodnicze. Radny zapytał, czy jest 

możliwość, aby te samochody parkowały z drugiej strony hali. Zaproponował przymuszenie firmy 

do posadzenia drzew, roślinności, która wygłuszy hałas od strony Kanału lub usytuowania 

ekranów, aby zabezpieczyć mieszkańców przed hałasem (nagranie od 07:22:02 do 07:25:29). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison odpowiedziała, że odbyły się dwa spotkania  

z przedstawicielami firmy Panattoni, trwają negocjacje, firma zobowiązała się, że dokona 

nasadzeń wzdłuż Kanału, firma nie przewiduje postawienia ekranów. Urząd przedstawił prośby 

mieszkańców w kwestii poruszania się samochodów na terenie placów Panattoni. Planowane są 

kolejne spotkania. Radna Magdalena Sznajder zaproponowała, aby na koszt gminy został 

przeprowadzony pomiar hałasu. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison wskazała, że firma 

Panattoni robiła pomiary hałasu w grudniu 2023 roku i nie było przekroczeń. Wójt jest  

w kontakcie z Kierownikiem Ochrony Środowiska w Starostwie Powiatowym (nagranie od 

07:25:38 do 07:32:26). 

 

Mieszkanka Elżbieta Ciepła-Biernat mieszkanka miejscowości Drzewce, podjęła temat wysokiego 

stanu wód gruntowych przy ulicach: Echo Leśne i Leśna Polana. Wspomniała o spotkaniu  

z Wójtem, jakie odbyła 12 marca, podjęła wówczas temat odwodnienia, zakopanych rowów 

melioracyjnych. Mieszkańcy tego rejonu wnoszą, aby inwestycję, która pozwoli na usunięcie wód 

opadowych, które zalewają drogę i posesję, umieścić w planie ogólnym i w budżecie na kolejne 

lata. Mieszkanka poruszyła kwestię związaną z wydawaniem pozwolenia na budowę 

przydomowej oczyszczali ścieków. Mieszkanka zapytała, dlaczego został wykreślony z porządku 

obrad punkt dotyczący budowy osiedla bloków w Drzewcach (nagranie od 07:32:46 do 07:39:26). 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak wyjaśnił kwestię uzyskania pozwolenia 

na budowę przydomowej oczyszczalni ścieków, wskazał, że budowa wymaga zgłoszenia do 

Starosty, Wójt nie wydaje takiej zgody (nagranie od 07:39:35 do 07:40:13). 

 

Zastępca Wójta Beata Wilk odniosła się do zgłoszonych przez mieszkankę zalań, wyjaśniła, że  

w czerwcu były wykonane cztery pomiary warstw gruntu, w zależności od wyników, będą 

podejmowane kolejne działania, planowane jest docelowe odwodnienie tego terenu (nagranie od 

07:40:20 do 07:41:22). 

 

Mieszkanka wspomniała o łunie z terenu hal Panattoni, którą widać w Drzewcach, wskazała na 

zakres oddziaływania na działki sąsiednie. Zastępca Wójta Beata Wilk uzupełniła, że Panattoni nie 

ma ostatecznego odbioru do użytkowania tego obiektu, wspomniała o kontynuacji rozmów  

i uzgodnień z firmą. Zastępca Wójta bierze pod uwagę zlecenie wykonania pomiarów hałasu. 

Kwestia emitowania światła jest także tematem rozmów (nagranie od 07:41:26 do 07:43:55). 
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Zastępca Wójta Beata Wilk odpowiadając na pytanie mieszkanki wyjaśniła powody wycofania  

z porządku obrad uchwał dotyczących zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce”. 

(nagranie od 07:41:26 do 07:42:26). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski odnosząc się do wystąpienia 

mieszkanki Daria Włodarczyk, zauważył, że wolne wnioski trwały od godz. 17:15, mieszkańcy, 

którzy byli na końcu listy musieli długo czekać na swoje wystąpienie (nagranie od 07:45:00 do 

07:46:29). 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad III Sesji IX Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski ogłosił zamknięcie III Sesji  

IX kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

                 Sławomir Ossowski 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pełny przebieg obrad III Sesji Rady Gminy Białe Błota odzwierciedla nagranie 

dostępne pod poniższym linkiem: 

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/54831/sesja-rady-w-dniu-wtorek-25-czerwca-2024.htm 

 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 

16.07.2024 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/54831/sesja-rady-w-dniu-wtorek-25-czerwca-2024.htm

